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Abstract:

In this study, we delved into the narrative components of the novel, titled "The
Aesthetics of Title, Characters, and Setting in 'Farewell, O Past' by Rwayda Alda'ami”. The
research was divided into two chapters: the first focusing on the semiotics of the title and
characters, and the second titled "Semiotics of the Setting"”. We adopted a semiotic approach
known for its effectiveness in literary analysis. The novel was rich in connotations and
meanings.

Keywords: Semiotics, Cover, Title, Characters, Setting.

Résumé :

Dans cette étude, nous avons examiné les composantes narratives du roman, intitulé
"L'esthétique du titre, des personnages et du lieu dans 'Adieu, O Passé' de Rwayda Alda‘ami".
La recherche a été divisée en deux chapitres : le premier se concentrant sur la sémiotique du
titre et des personnages, et le second intitulé "Sémiotique du Lieu". Nous avons adopté une
approche sémiotique reconnue pour son efficacité dans I'analyse littéraire. Le roman était riche
en connotations et en significations.

Mots-clés : Sémiotique, Couverture, Titre, Personnages, Lieu.




